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NĚMECKO: Oni za to nešťastníci většinou ani nemůžou. Nikdo je neplatí, neplní žádné úkoly. Jsou
přesvědčeni o své pravdě a s plamennou pochodní ji aktivně šíří i přes mrtvoly. A to doslova. To je
ale nevyviňuje ze zla, které svou blbostí podporují.

Fotka je z demonstrace v Augsburgu, kde se demonstrovalo na podporu migrantů. Jen o pár dní
později děti migrantů, zabili hasiče. Měl smůlu, dostal se do potyčky s partičkou teenagerů, zřejmě
chtěl bránit svou rodinu, s kterou se vracel z vánočních trhů. Vražda šokovala město a celé Bavorsko.
Demonstranti na fotografii ale zřejmě spojitost mezi svým chováním a smrtí občana, který navíc
pracoval v potřebném povolání, nevidí. Jak jinak – jsou hloupí a propaganda, kterou je očkuje okolí,
jim zatemňuje mozky.

Ale nejsou v tom sami. Nedávno jsem četla rozhovor s porotkyní Star Dance, která žije
v Německu. Vyjádřila se i k migraci a k německé situaci. Její názor je prakticky totožný s tím, který
reprezentují dredatí fanoušci zničující multikulti politiky. V Německu je vše v pohodě, migrace je
pozitivní a je třeba migrantům pomáhat. Myslí si, že lidé mají z migrantů strach, protože je neznají.
Doporučuje takovým ustrašencům, aby si dali kávu třeba s lékařem ze Sýrie a pak se z nich stanou
obětaví podporovatelé migrace. Škoda, že to neřekla těm napadeným v Augsburgu. Nebo rodině toho
zabitého hasiče… Ono to tak nějak vypadá, že ti lékaři ze Sýrie jsou někde schovaní a po ulicích
Německa se poflakují jen partičky znuděných a agresivních hochů, kteří nemají do čeho píchnout.
Jen naivní demonstranti a snobští Němci to nechtějí vidět.

Když sleduju zprávy a pročítám články na internetu, vždy dlouho váhám, o čem napíšu, co nasdílím
na své stránky, které mají vysokou čtenost. O mou pozornost soupeří postupná islamizace v Británii,
levicový extremismus v Evropě, šílenci s klimatem, genderoví magoři, migrantské násilí, demoblok
s antibabišovským postižením, Slovensko s aktivistickou prezidentkou, a dál a dál a dál. Co je
nejhorší?

Když se na to dívám zleva zprava, tak nakonec považuju za největší zlo právě naivní zaslepené lidi. Ať
už to jsou fanatičtí aktivisté, kteří slouží neziskovkám, kterým jde jen o svůj prospěch a klidně zničí
vše, co je na našem světě dobré. Nebo to jsou bílí snobi, kteří se ale nechtějí ničím špinit, tak kážou
dobro ze svých bezpečných a opevněných domovů. Mají na rukou krev bezúhonných občanů, kteří
musí žít v nebezpečném světě, který pro ně připravují tupci bez svědomí. Naivní vítači, kteří
z hlouposti nebo snobismu, vystavují lidi na ulicích reálnému nebezpečí. To oni jsou projektanty
zkázy Evropy. To oni ji mají na svědomí. To oni jsou největším nebezpečím. Všichni ti, kteří
bagatelizují vraždy nebo je dokonce přehlížejí. A je jedno, jestli mají dredy a dělají ze sebe hlupáky
na demonstracích. Nebo to jsou úctyhodní občané, kteří z blbosti a snobismu otevírají brány zlu a
ukazují svým dobře živeným a čisťoučkým prstíčkem na ty, kteří se snaží i za cenu osobních obětí tu
bránu udržet zavřenou.

Už není čas na toleranci, je čas to zlo pojmenovat. Je všude okolo nás – mezi našimi přáteli,
v rodinách, jeho nositeli jsou zaprodané celebrity, novináři. Sledujme je a nebojme se je nazvat
pravými jmény.
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